
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XXXIII/2021 

XXXIII Sesja w dniu 24 marca 2021  

Obrady rozpoczęto 24 marca 2021 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:25 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydzieste trzecie posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 24 marca 2021 roku o godz. 11:00 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Sekretarz Gminy/ Z-ca Wójta Gminy – Małgorzata Gąszczak,  

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, 

- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Aleksandra Jerczyńska,  

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Kasprzk, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Informatyk – Przemysław Mrózek, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 



Przyjęcie porządku obrad. 

 

1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z 

wykonania uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok, 

2) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży należnej w 

2021 r., 

3) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

4) zamiany nieruchomości w obrębie geodezyjnym Siemianice bez obowiązku 

dokonywania dopłat, 

5) zamiany nieruchomości w obrębie geodezyjnym  Zmyślona Słupska bez 

obowiązku dokonywania dopłat, 

6) ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy Łęka Opatowska, 

7) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

8) rozpatrzenia petycji złożonych do dnia 8 marca 2021 r. dotyczących szczepień 

przeciwko 

COVID-19, 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań własnych wynikających z Gminnego Programu 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

gminy Łęka Opatowska za rok 2020. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016 - 2020 w Gminie 

Łęka Opatowska za rok 2020. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Łęce Opatowskiej. 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Łęka Opatowska na lata 2018-2020 - okres sprawozdawczy 2020 rok. 

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w 

Gminie Łęka Opatowska na lata 2016-2020 - okres sprawozdawczy 2020. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który poprosił o wprowadzenie projektu uchwały w 

sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów jako podpunkt 

4. 

 

Wobec braku innych uwag i pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie I poprawkę do 

porządku obrad – wprowadzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 



zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław 

Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Adamski 

 

Idąc dalej Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz z 

naniesioną zmianą.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław 

Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Adamski 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok, 

2) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży należnej w 

2021 r., 

3) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

4) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów 

5) zamiany nieruchomości w obrębie geodezyjnym Siemianice bez obowiązku 

dokonywania dopłat, 

6) zamiany nieruchomości w obrębie geodezyjnym  Zmyślona Słupska bez 

obowiązku dokonywania dopłat, 



7) ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy Łęka Opatowska, 

8) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

9) rozpatrzenia petycji złożonych do dnia 8 marca 2021 r. dotyczących szczepień 

przeciwko 

COVID-19, 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań własnych wynikających z Gminnego Programu 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

gminy Łęka Opatowska za rok 2020. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016 - 2020 w Gminie Łęka 

Opatowska za rok 2020. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Łęce 

Opatowskiej. 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Łęka 

Opatowska na lata 2018-2020 - okres sprawozdawczy 2020 rok. 

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w 

Gminie Łęka Opatowska na lata 2016-2020 - okres sprawozdawczy 2020. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XXXII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 

do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z 

powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław 

Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Adamski 

 

W tym momencie Przewodniczący Rady oddał głos – Pani Andżelice Możdżanowskiej – 

Poseł do Parlamentu Europejskiego,  która w sposób zdalny przedstawiła aktualną informację 

dotyczącą możliwości dofinansowania do wszelkiego rodzaju inwestycji.  

Idąc dalej przedstawiła plan rozbudowy Oddziału Leczniczo-Rehabilitacyjnego w Grębaninie 



oraz przebudowy oddziału anestezjologii i intensywnej terapii w Kępnie wraz z planem 

finansowania.   

Następnie Przewodniczący Rady dopowiedział iż w kwestii uściślenia wpłynęło ze Starostwa 

Powiatowego pismo - prośba o wsparcie finansowe przez samorządy gminne dwóch zadań 

inwestycyjnych: 

- Rozbudowa istniejącego Oddziału Leczniczo- Rehabilitacyjnego w Grębaninie o nowy 

budynek wraz z łącznikiem oraz przebudowa istniejącego budynku; 

- Przebudowa oddziału anestezjologii i intensywnej terapii zakładająca powiększenie 

istniejącego oddziału do 6 łóżek poprzez dobudowę fragmentu nowej kubatury, przebudowę 

oddziału położniczo-ginekologicznego i noworodkowego oraz przebudowa traktu 

porodowego Szpitala w Kępnie wraz z dostosowaniem trzech klatek schodowych K1, K2, K3 

do obowiązujących przepisów. 

Idąc dalej Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Jako pierwszy zadał pytanie do Pani 

Europoseł, iż w gazecie lokalnej przeczytał nagłówek „Czy Państwo przejmie pilski szpital 

czy w jakiś sposób ta reorganizacja tych szpitali wpłynie na te inwestycje czy nie ?”  

Pani Możdżanowska odpowiedziała, iż chodzi o szerokie dyskusje dotyczące kto powinien 

być organem prowadzącym szpitale,  trwają dyskusje na temat sieci szpitali, rozwiązań, które 

nurtują i polityków i samorządy. Pani Możdżanowska zwróciła uwagę na to, czy danego 

mieszkańca interesuje kto jest organem prowadzącym szpital? każdy obywatel chce mieć 

wysoką jakość obsługi medycznej, chce mieć profesjonalny sprzęt, chce mieć zapewnione 

bezpieczeństwo swojego życia i zdrowia. Obecnym organem prowadzącym tut. szpital jest 

samorząd powiatu kępińskiego. Są prowadzone cały czas analizy prowadzonej opieki 

medycznej w różny sposób oceniane. Ma nadzieję, że z tymi jednostkami z którymi 

współpracuje to się zasadniczo zmieniło na korzyść. Idąc dalej zadeklarowała, iż nie widzi 

możliwości aby kępiński szpital nie funkcjonował, nie widzi takiej możliwości. Za dużo 

poczyniono inwestycji od 2016 roku także ze wsparciem z budżetu państwa, dużo przebyto 

drogi rozwojowej dzięki świetnej współpracy Pani Dyrektor, koordynacji także całego 

zarządu i współpracy z samorządami gminnymi, żeby taka sytuacja miała miejsce. Pewnie są 

szpitale, które obawiają się swojego funkcjonowania albo choćby jak nie funkcjonowania to 

zakresu świadczonych usług medycznych, skoordynowanej i racjonalnej złożonej, żeby siatka 

wsparcia i pomoc była bezwzględna i natychmiastowa żeby działał system.  

Idąc dalej Radny Skotnik zadał pytanie Pani Możdżanowskiej: „W pani wypowiedzi padło 

zdanie odnośnie 100 % finansowania do projektu czy można by było troszeczkę temat 

rozwinąć i na jaką współpracę może liczyć Pan Wójt i Rada Gminy Łęka Opatowska? 

Pani Możdżanowska odpowiedziała, iż są środki, które były w ramach walki z pandemią i one 

dedykowane są Państwom w ramach Programu reakcji JU w wysokości 47,5 mld. euro. 

Polska otrzyma ok. 2 mld euro. Lata 2021-2022 będą liczone wskaźnikowo i będą to projekty, 

które będą ogłaszane przez nabór, i są dedykowane w ramach sektora zdrowia i infrastruktury 

energetycznej i cyfryzacji w ramach Programu Operacyjnego Polski Cyfrowej gdzie 

przeznaczono  300 mln. euro. na wsparcie przedsiębiorstw, granty fundusz pożyczkowy dla 

małych i średnich przedsiębiorstw przeznaczono w kwocie ok. 700 mln. Jeżeli będą 

ogłoszone konkursy to jest umówiona z Panem Wójtem, że przekaże informacje w kwestiach 

inwestycyjnych jakie są aktualne programy z czego można skorzystać z jakiego wsparcia. Jest 



to szeroko rozumiany fundusz, który stanowi dodatkową alokację w ramach polityki 

spójności. Następnie dodatkowo wspomniała o jeszcze jednym mechanizmie na poziomie 

Unii Europejskiej, zarządzany przez Europejski Bank Inwestycyjny, gdzie nie jest to 

instrument bezzwrotny będzie można skorzystać z niego w ramach pożyczek, gwarancji, 

który będzie można łączyć z innymi wsparciami np. dotacje w ramach Europejskich Funduszy 

Strukturalnych Inwestycyjnych od zrównoważonej infrastruktury przez badania naukowe 

przez cyfryzację szeroko rozwiniętą np.- e-usługi, poprzez ochronę miejsc pracy co jest 

niezwykle istotne w tym czasie. Dodatkowo podkreśliła, iż  w zakresie pozyskania środków z 

Unii Europejskiej to jako Polacy potrafimy bardzo racjonalnie korzystać. Wystarczy się 

rozejrzeć wokół siebie w każdym sołectwie, a Wielkopolska według Niej jest takim dobrym 

przykładem efektywności gospodarczej, takiej racjonalności i ma takie poczucie spełnienia i 

takiej satysfakcji poprzez także ocenę współpracy z samorządowcami.  

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który podziękował Pani Poseł do 

Parlamentu Europejskiego za przybycie i przekazanie informacji. Dopowiedział, iż o 

pozyskiwaniu środków można by mówić bez końca, jak tylko sytuacja pozwoli to zaprosimy  

Panią i na spokojnie temat omówimy.  Następnie poprosił o skupienie się na  aktualnej 

kwestii dofinansowania dwóch wyżej wspomnianych inwestycji Starostwa Powiatowego w 

Kępnie.  

Pani Możdżanowska odpowiedziała: „Jak tylko będzie - Krajowy Plan odbudowy, kiedy będą 

sprecyzowane projekty to bardzo chętnie się spotka z Państwem Radnymi i Panem Wójtem, 

żeby móc omówić możliwości bezpośredniego skorzystania przez gminę ze wsparcia 

finansowego czy to z dotacji czy z pożyczek.  

Przewodniczący rady odpowiedział: „Tak też Pani Europoseł zrobimy”.  

Następnie spytał: „Czy w kwestii szpitala są jakieś pytania i uwagi?” 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady podsumował, iż Rada Gminy Łęka 

Opatowska po dyskusji na posiedzeniu wspólnym Komisji Planowania i Budżetu oraz 

Gospodarczej deklaruje przekazanie środków w wysokości 300 tyś. zł. dla inwestycji 

Starostwa Powiatowego bo dobro mieszkańców, bezpieczeństwo i zdrowie jest dla radnych 

bardzo ważne.  

Idąc dalej, P. Możdżanowska podziękowała za gest solidarności w ramach wsparcia 

inwestycji, jednocześnie dopytując czy Państwo Radni przyjmują zasadę, że milion jest 

rozłożony na trzy lata? czy to jest jednorazowa decyzja wsparcia 300 tyś. zł.?  

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który dopowiedział, iż dyskusja na posiedzeniu wspólnym 

komisji była bardzo burzliwa i dotyczyła kwestii rozbicia tego na raty na trzy lata. 

Pani Możdżanowska, przeprosiła, że tak dopytuje i żeby tego źle nie odebrać ale jest to 

kwestia uzgodnień i ustaleń,  a wszyscy chcą, aby inwestycja rozpoczęła się jak najszybciej i 

jak najszybciej się skończyła oby ograniczenia finansowe nie umożliwiałyby jej zakończenia, 

bo jest to inwestycja, która jest bardzo potrzebna i po prostu bezwzględnie konieczna.   

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który podkreślił iż Rada Gminy w roku 

2021 przekaże 300 tyś. zł. tak jak w piśmie prosił Pan Starosta i jak to jest okres trzech lat to 



jest to dla budżetu gminy do udźwignięcia. Resztę szczegółów ustali Pan Wójt z Panem 

Starostą.  

Wobec braku pytań do PaniMożdżanowskiej, Przewodniczący serdecznie podziękował za 

przybycie i życzył owocnej pracy w Parlamencie Europejskim oraz zaprosił do Gminy Łęka 

Opatowska i powiedział, iż liczy, że uda się coś wspólnie zrobić coś dobrego pożytecznego 

pozyskać określone środki finansowe inwestycje co spowoduje  ze będzie Radzie Gminy i 

Wójtowi lżej dofinansować Starostwo Powiatowe w kwestii szpitala.  

  Na koniec wypowiedzi Pani Możdżanowska, serdecznie podziękowała za zrozumienie za 

solidarność mieszkańców powiatu kępińskiego wszystkich gmin powiatu kępińskiego. Bo 

oprócz wymiaru ekonomicznego,  ma to ogromny wydźwięk społeczny. Myślę, że efekty 

przyjdą po czasie. Następnie zadeklarowała ze swojej strony zawsze pomoc, wsparcie, i 

współpracę w ramach inwestycji rozwoju wspólnych działań oraz zachęciła do korzystania z 

nowych rozwiązań, które wspólnie udało się pozyskać aby zagwarantować wysoką jakość 

świadczonych usług medycznych i niemedycznych tj. rentgen, mammograf, tomograf 

komputerowy w ramach zawartego kontraktu.  

Następnie złożyła życzenia z okazji zbliżających się Świat Wielkanocnych.  

W tym momencie /41:40 minuta transmisji/ ogłoszono przerwę w obradach.  

Po przerwie wznowiono obrady.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta 

w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2021 rok /20:10 - 29:12 minuta transmisji cz. 2/.  

 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady, który powtórzył co mówił na posiedzeniu 

komisji Planowania i Budżetu oraz Gospodarczej odnośnie ścieżki pieszo – rowerowej Łęka 

Opatowska – Piaski , że jest jak najbardziej popiera budowę w/w ścieżki jednak dobrze by 

było ująć odcinek Łęka Opatowska – Trzebień, żeby o tym odcinku nie  zapomnieć bo 

mieszkańcy coraz więcej się domagają wykonania.   

 



Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/196/2021 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław 

Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Adamski 

 

2) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży należnej w 2021 r., 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która wyjaśniła, iż w dniu 26 stycznia 2021 r. weszła w życie 

ustawa o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, dająca radom gminy możliwość zwolnienia z opłat 

za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych właścicieli lokali 

gastronomicznych w roku 2021 lub przedłużenia terminu wniesienia opłaty. 

Wprowadzone w roku 2020 roku obostrzenia związane z epidemią COVID-19 spowodowały 

zamknięcie lokali gastronomicznych na terenie całego kraju. 

Dozwolona jest tylko sprzedaż posiłków i napojów na wynos z wyjątkiem alkoholu. Sytuacja 

finansowa przedsiębiorców prowadzących lokale gastronomiczne jest bardzo trudna, nie 

generują dochodów, a ponoszą koszty. Zwolnienie przedsiębiorców prowadzących lokale 

gastronomiczne z 2/3części opłaty alkoholowej należnej w 2021 r. za korzystanie z zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych będzie pomocą finansowa w trudnej sytuacji 

gospodarczej, w jakiej się znaleźli. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  
 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/197/2021 w sprawie zwolnienia z opłaty za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia 

w miejscu sprzedaży należnej w 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław 

Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 



NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Adamski 

 

3) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Łęka Opatowska,  

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, który wyjaśnił, iż projekt był szeroko omawiany na posiedzeniu 

wspólnym komisji Planowania i Budżetu oraz Gospodarczej w dniu 03.02.2021 r. Uchwalenie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Łęka Opatowska ma na celu 

dostosowanie zapisów do zmienionych przepisów ustawą z dnia 19 lipca 2019 roku o zmianie 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz niektórych innych ustaw. 

W uchwale określono wymagania w zakresie utrzymania czystości i porządku na terenie 

nieruchomości, w tym obowiązek selektywnego zbierania wskazanych w regulaminie frakcji 

odpadów, określono rodzaje i minimalną pojemność pojemników i worków przeznaczonych 

do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości i na drogach publicznych, 

wymagania dotyczące rozmieszczania tych pojemników i worków i ich utrzymania oraz 

wymagania dotyczące utrzymania miejsc gromadzenia odpadów, ustalono sposób i 

częstotliwość pozbywania się odpadów komunalnych i nieczystości ciekłych z terenu 

nieruchomości. Ustalono zasady kompostowania bioodpadów na terenie nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi. Wprowadzono nadto wymagania 

wynikające z wojewódzkiego planu gospodarki odpadami w zakresie podejmowania przez 

mieszkańców działań zmierzających do ograniczenia ilości i objętości powstających 

odpadów. Regulamin określa obowiązki i wymagania ciążące na osobach utrzymujących 

zwierzęta domowe, wymagania dotyczące hodowli i utrzymania zwierząt gospodarskich na 

terenach wyłączonych z produkcji rolniczej i obszary podlegające obowiązkowej deratyzacji i 

terminy jej przeprowadzenia. 

Tym samym zasadne jest podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Projekt regulaminu został zaopiniowany przez Powiatowego Inspektora Sanitarnego w 

Kępnie. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  
 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/198/2021 w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Łęka Opatowska, Głos zabrał Kierownik 

Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław 

Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Adamski 

 

 



4) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, który wyjaśnił, iż w związku ze zmianą ustawy o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach oraz zmianą regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie 

Łęka Opatowska w zakresie sposobu segregacji odpadów należało wprowadzić zmiany w 

dotychczasowej uchwale. 

Zmiany polegają na uaktualnieniu nazewnictwa oraz zastosowaniu nowego podziału frakcji 

odpadów komunalnych. 

W uchwale dokonano zmiany również w częstotliwości odbierania odpadów komunalnych. 

Wobec powyższego podjęcie uchwały przez Radę Gminy Łęka Opatowska stało się 

niezbędne. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/199/2021 w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

 

Głosowano w sprawie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław 

Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Adamski 

 

5) zamiany nieruchomości w obrębie geodezyjnym Siemianice bez obowiązku 

dokonywania dopłat, 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, który wyjaśnił iż, projekt był szeroko omawiany na posiedzeniu 

wspólnym komisji Planowania i Budżetu oraz Gospodarczej w dniu 03.02.2021 r. zgodnie z 

art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami, grunty 

stanowiące własność jednostek samorządu terytorialnego mogą być przedmiotem zamiany na 

grunty stanowiące własność osób fizycznych. Gmina Łęka Opatowska dokona zamiany 

gruntów opisanych w uchwale z osobą fizyczną. 

Gmina Łęka Opatowska przedstawia do zamiany nieruchomości oznaczone numerami 

geodezyjnymi 17/4 i 17/5 o łącznej powierzchni 0,0547 ha położone w obrębie geodezyjnym 

Siemianice. 

Osoba fizyczna przedstawia do zamiany na rzecz Gminy Łęka Opatowska nieruchomość 

gruntową oznaczoną po podziale numerami geodezyjnymi 48/2, 48/3, 48/4, 2/1 o łącznej 

powierzchni 0,0552 ha położoną w obrębie geodezyjnym Siemianice, na której zlokalizowana 

jest droga gruntowa. 



W związku z powyższym należy uregulować stan prawny w/w nieruchomości według 

użytkowania i dlatego zachodzi konieczność uzyskania zgody na dokonanie zamiany 

powyższych nieruchomości oraz upoważnienia Wójta Gminy przez Radę Gminy do 

dokonania zamiany. 

Zamiana jest umową, w której każda ze stron zobowiązuje się przenieść na drugą stronę 

własność rzeczy w zamian za zobowiązanie się przeniesienia własności innej rzeczy. 

Powołany art. 15 ust. 1, zdanie pierwsze, ustawy o gospodarce nieruchomościami stanowi o 

możliwości dokonywania zamiany nieruchomości stanowiących własność jednostek 

samorządu terytorialnego na nieruchomości stanowiące własność osób fizycznych lub osób 

prawnych. Zamiana nieruchomości następuje w trybie bezprzetargowym, o czym stanowi art. 

37 ust. 2 pkt 4 powołanej ustawy o gospodarce nieruchomościami. W związku z minimalną 

różnicą powierzchni wynoszącą 5 m 2 obie strony rezygnują z obowiązku dokonania dopłat w 

przypadku nierównej wartości nieruchomości. Opinię o wartości nieruchomości będących 

przedmiotem zamiany sporządzi rzeczoznawca majątkowy w formie operatu szacunkowego. 

Szczegółowe warunki zamiany nieruchomości zostaną określone w Zarządzeniu Wójta 

Gminy. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/200/2021 w sprawie zamiany nieruchomości  

w obrębie geodezyjnym Siemianice bez obowiązku dokonywania dopłat. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław 

Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Adamski 

 

6) zamiany nieruchomości w obrębie geodezyjnym Zmyślona Słupska bez obowiązku 

dokonywania dopłat, 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, który wyjaśnił, iż zgodnie z art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 

roku o gospodarce nieruchomościami, grunty stanowiące własność jednostek samorządu 

terytorialnego mogą być przedmiotem zamiany na grunty stanowiące własność osób 

fizycznych. Gmina Łęka Opatowska dokona zamiany gruntów opisanych w uchwale z 

osobami fizycznymi w celu zmiany przebiegu części drogi gminnej numer 863046P. 

Gmina Łęka Opatowska przedstawia do zamiany nieruchomości oznaczone numerami 

geodezyjnymi 200/2 i 199/3 o łącznej powierzchni 0,2588 ha położone w obrębie 

geodezyjnym Zmyślona Słupska. 

Osoby fizyczne przedstawiają do zamiany na rzecz Gminy Łęka Opatowska nieruchomość 

gruntową oznaczoną po podziale numerami geodezyjnymi 199/6 i 221/3 o łącznej 

powierzchni 0,3240 ha położoną w obrębie geodezyjnym Zmyślona Słupska, na której 

zlokalizowana jest droga gruntowa. 

Ustalenie nowego przebiegu nastąpiło na skutek analizy technicznej i ekonomicznej oraz na 

wniosek właścicieli sąsiednich nieruchomości; zostało skonsultowane z radami sołeckimi wsi 



Piaski i Zmyślona Słupska. Części nieruchomości gruntowych zlokalizowanych w obrębie 

nowego pasa drogowego oraz w bezpośrednim ich sąsiedztwie wymagały korekty granic lub 

zmiany klasyfikacji użytku gruntu. 

Konsekwencją między innymi wniosków mieszkańców była decyzja o ustaleniu lokalizacji 

inwestycji celu publicznego z dnia 22 grudnia 2020r. wydana przez Wójta Gminy Łęka 

Opatowska ustalająca warunki dla inwestycji polegającej na budowie drogi gminnej Nr 

863046P przewidzianej na działkach nr 221/3, 199/6 z obrębu Zmyślona Słupska. 

Zamiana jest umową, w której każda ze stron zobowiązuje się przenieść na drugą stronę 

własność rzeczy w zamian za zobowiązanie się przeniesienia własności innej rzeczy. 

Powołany art. 15 ust. 1, zdanie pierwsze, ustawy o gospodarce nieruchomościami stanowi o 

możliwości dokonywania zamiany nieruchomości stanowiących własność jednostek 

samorządu terytorialnego na nieruchomości stanowiące własność osób fizycznych lub osób 

prawnych. Zamiana nieruchomości następuje w trybie bezprzetargowym, o czym stanowi art. 

37 ust. 2 pkt 4 powołanej ustawy o gospodarce nieruchomościami. Obie strony rezygnują z 

obowiązku dokonania dopłat w przypadku nierównej wartości nieruchomości. Opinię o 

wartości nieruchomości będących przedmiotem zamiany sporządzi rzeczoznawca majątkowy 

w formie operatu szacunkowego. 

Szczegółowe warunki zamiany nieruchomości zostaną określone w Zarządzeniu Wójta 

Gminy. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/201/2021 w sprawie zamiany nieruchomości 

w obrębie geodezyjnym Zmyślona Słupska bez obowiązku dokonywania dopłat. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław 

Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Adamski 

 

7) ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Łęka Opatowska, 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, który wyjaśnił, iż w dniu 1 maja 2018 r. weszła w życie ustawa z dnia 22 

marca 2018 r. o zmianie ustawy o finansowym wsparciu tworzenia lokali socjalnych, 

mieszkań chronionych, noclegowni i domów dla bezdomnych, ustawy o ochronie praw 

lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego oraz niektórych 

innych ustaw. 

Zgodnie z przepisami, o których mowa, przepisy ustawy z dnia 21 czerwca 2001r. o ochronie 

praw lokatorów (…) po zmianach weszły natomiast w życie z dniem 21 kwietnia 2019 r. 

Uchwała Nr XVIII/101/2012 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 29 lutego 2012r. w 

sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 



Łęka Opatowska w brzmieniu dotychczasowym zachowuje ważność nie dłużej jednak niż 

przez 24 miesiące od dnia wejścia w życie ww. nowelizacji tj. do dnia 24 kwietnia 2021r. 

Znowelizowana ustawa z dnia z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw lokatorów, 

mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego (t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 

611) obliguje gminę do dostosowania przepisów aktów prawa miejscowego do przepisów 

rangi ustawowej. Uchwały rady gminy, będące aktami prawa miejscowego, muszą bowiem 

respektować unormowania zawarte w aktach prawnych wyższego rzędu. Normy wyrażone w 

ustawie wymagają zatem uszczegółowienia w uchwale, jednak tylko w tej części, w której nie 

zostały uregulowane w ustawie jako akcie wyższego rzędu. 

Zatem, zasadnicza zmiana, która uwzględniona została w projekcie uchwały, dotyczy 

rezygnacji ze stosowania w przepisach ustawy pojęcia „lokal socjalny” na rzecz określenia w 

to miejsce nowej kategorii: „najmu socjalnego lokalu”. 

W miejsce uchylanego pojęcia „lokalu socjalnego” wprowadza się najem socjalny lokalu. 

Przez umowę najmu socjalnego lokalu rozumie się umowę najmu lokalu nadającego się do 

zamieszkania ze względu na wyposażenie i stan techniczny, którego powierzchnia pokoi 

przypadająca na członka gospodarstwa domowego najemcy nie może być mniejsza niż 5 m², a 

w przypadku jednoosobowego gospodarstwa domowego 10 m², przy czym lokal ten może być 

o obniżonym standardzie. 

Kolejną istotną zmianą jest wprowadzenie do ustawy o ochronie praw lokatorów, 

mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego przepisu obligującego gminę 

do uregulowania w uchwale, w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy warunków, jakie musi spełniać lokal wskazywany dla osób 

niepełnosprawnych, z uwzględnieniem rzeczywistych potrzeb wynikających z rodzaju 

niepełnosprawności, jak również zasad przeznaczania lokali na realizację zadań jednostek 

samorządu terytorialnego realizowanych na zasadach przewidzianych w ustawie z dnia 12 

marca 2004 r. o pomocy społecznej oraz ustawie z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

Wprowadzenie możliwości przeznaczania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy na wykonywanie innych zadań jednostek samorządu terytorialnego pomoże w 

rozszerzeniu oferty pomocy mieszkaniowej skierowanej do osób zagrożonych ubóstwem i 

wykluczeniem społecznym. 

Nowa proponowana uchwała obejmuje uściślenie i uszczegółowienie obowiązujących zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Łęka Opatowska 

w świetle obowiązujących przepisów prawnych i ma na celu zwiększenie przejrzystości we 

wrażliwym społecznie obszarze gospodarki mieszkaniowej w gminie. Proponowana uchwała 

określa w szczególności:  

-zasady ogólne wynajmowania lokali mieszkalnych, 

-kryteria wyboru osób, z którymi zawierane będą umowy najmu lokalu mieszkalnego na czas 

nieoznaczony i umowy najmu socjalnego lokalu na czas oznaczony, 

-wysokość dochodu gospodarstwa domowego uzasadniającą oddanie w najem lub podnajem 

lokalu na czas nieoznaczony i najem socjalny lokalu, 

-pierwszeństwo w zawarciu umowy najmu lokalu mieszkalnego lub najmu socjalnego lokalu, 

- warunki, jakie musi spełniać lokal wskazywany dla osób niepełnosprawnych, 

-tryb rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem lokali mieszkalnych i najem socjalny 

lokalu oraz sposób poddawania tych spraw kontroli społecznej, 

-warunki dokonywania zamiany lokali mieszkalnych w tym ze względu na warunki 

zamieszkiwania kwalifikujące wnioskodawcę do ich poprawy, 

-wysokość dochodu gospodarstwa domowego uzasadniającą stosowanie obniżek czynszu 

-zasady postępowania w stosunku do osób, które pozostały w lokalu opuszczonym przez 

najemcę lub w lokalu, w którego najem nie wstąpiły po śmierci najemcy. 



 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/202/2021 w sprawie ustalenia zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Łęka 

Opatowska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław 

Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Adamski 

 

8) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łęka Opatowska 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, który wyjaśnił, iż w związku z ustawą o ochronie zwierząt z dnia 21 

sierpnia 1997 r., zgodnie z art. 11a, Rada Gminy została zobowiązana do określania w drodze 

uchwały, corocznie do dnia 31 marca, programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt.  

W związku z powyższym przygotowany został Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łęka Opatowska w 2021 roku , 

który stanowi załącznik do niniejszej uchwały. Obejmuje on swoim zakresem realizację 

takich zadań jak: 

1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie w razie konieczności, 

3) odławianie bezdomnych zwierząt; 

4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt; 

5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

6) usypianie ślepych miotów; 

7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich; 

8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z 

udziałem zwierząt. 

Projekt programu został zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kępnie 

oraz przez organizacje społeczne z terenu Gminy Łęka Opatowska , których statutowym 

celem jest ochrona zwierząt. 

 

Idąc dalej, Przewodniczący Rady spytał ile obecnie jest zwierząt na utrzymaniu gminy? 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

T.  Jerczyński odpowiedział : „Obecnie są w schronisku dwa psy”.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  



 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/203/2021 w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Łęka Opatowska,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław 

Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Adamski 

 

9) rozpatrzenia petycji złożonych do dnia 8 marca 2021 r. dotyczących szczepień 

przeciwko COVID-19. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Ł. Olbrych, który 

przedstawił stanowisko w/w komisji w sprawie rozpatrzenia petycji złożonych do dnia 8 

marca 2021 r. dotyczących szczepień przeciwko COVID-19, z którego wynika, że sprawa 

wyżej wymienionych szczepień, nie mieści się w kompetencji Rady Gminy Łęka Opatowska 

w zakresie oddziaływania na decyzje podejmowane w tym przedmiocie przez Radę Ministrów 

i rekomenduje nie uwzględnienie petycji.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

 
Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXIII/204/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji 

złożonych do dnia 8 marca 2021 r. dotyczących szczepień przeciwko COVID-19.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław 

Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Adamski 

 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań własnych wynikających z Gminnego Programu 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Łęka Opatowska za rok 2020. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił, iż sprawozdanie z realizacji zadań 

własnych wynikających z Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 



oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska za rok 2020 było omawiane 

na komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w dniu 05.03.2021 r. oraz było wcześniej 

przekazane radnym do zapoznania. Jeżeli ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do w/w 

sprawozdania to proszę o zabranie głosu. 

 

Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016 - 2020 w Gminie Łęka 

Opatowska za rok 2020. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił, iż sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

na lata 2016 - 2020 w Gminie Łęka Opatowska za rok 2020 było omawiane na komisji 

Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w dniu 05.03.2021 r. oraz było wcześniej przekazane 

radnym do zapoznania. Jeżeli ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do w/w sprawozdania to 

proszę o zabranie głosu. 

 

Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 

 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce 

Opatowskiej. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił, iż Sprawozdanie z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej było omawiane na komisji 

Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w dniu 05.03.2021 r. oraz było wcześniej przekazane 

radnym do zapoznania. Jeżeli ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do w/w sprawozdania to 

proszę o zabranie głosu. 

 

Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 

 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Łęka 

Opatowska na lata 2018-2020 - okres sprawozdawczy 2020 rok. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił, iż Sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny w Gminie Łęka Opatowska na lata 2018-2020 - okres 

sprawozdawczy 2020 rok było omawiane na komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w 

dniu 05.03.2021 r. oraz było wcześniej przekazane radnym do zapoznania. Jeżeli ktoś z 

Państwa Radnych ma uwagi do w/w sprawozdania to proszę o zabranie głosu. 

 

Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 

 

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w 

Gminie Łęka Opatowska na lata 2016-2020 - okres sprawozdawczy 2020. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił, iż sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w Gminie Łęka Opatowska na lata 2016-2020 - 

okres sprawozdawczy 2020 było omawiane na komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w 

dniu 05.03.2021 r. oraz było wcześniej przekazane radnym do zapoznania. Jeżeli ktoś z 

Państwa Radnych ma uwagi do w/w sprawozdania to proszę o zabranie głosu. 

 



Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji.  

 

13. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który przypomniał radnym o składaniu 

oświadczeń majątkowych.  

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który podziękował strażakom oraz Komendantowi 

Gminnemu za sprawne rozwiezienie mieszkańcom gminy ulotek dot. szczepień. 

 

Idąc dalej Wójt przedstawił aktualną informację dot. przeprowadzonych szczepień na terenie 

Gminy Łęka Opatowska oraz  informację o liczbie osób transportowanych do punktu 

szczepień.  

 

Następnie Wójt poinformował, iż w najbliższych dniach otrzyma odpowiedź dotyczącą 

prowadzonych zajęć dla dzieci klas I-III w zakresie dyscypliny badminton. Zajęcia będą 

zorganizowane dla dzieci z terenu całej gminy i odbywać się będą na dwóch salach 

gimnastycznych.  

 

Jako kolejny głos zabrał Radny Osada, który zawnioskował o środki na dokończenie remontu 

sal w Lipiu i Szalonce.  

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, iż na najbliższym posiedzeniu komisji temat omówimy. 

  

Idąc dalej Przewodniczący Rady skierował wypowiedź do Kierownika T. Jerczyńskiego i 

spytał kiedy ruszy program naprawy dziur na drogach po sezonie zimowym i czy trzeba to 

indywidualnie wskazywać czy nie trzeba.   

 

Kierownik T. Jerczyński odpowiedział, iż prace już ruszyły, dzisiaj rozpoczęto w 

miejscowości Szalonka.  

 

Przewodniczący Rady podziękował za wypowiedź oraz zwrócił się z prośbą o 

zainteresowanie sprawą przepustu drogowego w miejscowości Trzebień przed stacją 

uzdatniania wody. Ten przepust albo się zarwał albo jest w trakcie. Poprosił o wizję lokalną.  

 

Kierownik T. Jerczyński odpowiedział, iż wizja się odbyła, ale sprawa jest do 

przeanalizowania ponieważ, wymaga to dużego nakładu środków finansowych.  

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, iż do tematu wrócimy na najbliższym posiedzeniu 

komisji Rady Gminy.  

 

Jako następny głos zabrał Radny Bartosik, który zgłosił na ulicy Lipowej koło introligatorni 

na drodze powiatowej dziurę koło kanalizacji.  

 

Kierownik T. Jerczyński odpowiedział, iż zgłosi to do powiatu.  

 



Idąc dalej głos zabrał Radny Skotnik, który spytał w kwestii kanalizacji - studzienki w 

miejscowości Raków w kierunku Marianki Siemieńskiej. 

 

Kierownik Jerczyński odpowiedział, iż w najbliższy piątek jest przegląd pogwarancyjny 

kanalizacji w Mariance Siemieńskiej, Rakowie z firmą wykonującą i będzie na to zwrócona 

uwaga.  

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który potwierdził, iż o godz. 8.30 jest przegląd 

pogwarancyjny wykonanej kanalizacji.  

 

Idąc dalej Wójt Gminy poinformował, iż w kwestii planowanych inwestycji oświetlenia 

ulicznego obecnie gmina jest przed wysłaniem i przesłaniem do Spółki Oświetlenie Uliczne i 

Drogowe w której Gmina Łęka Opatowska jest udziałowcem,  kwoty 100 tyś. zł. 

zabezpieczonej w tegorocznym budżecie. Obecnie jest już po przetargach. Następnie po kolei  

przedstawił wszystkie planowane inwestycje oświetleniowe. Jeżeli są pilne potrzeby montażu 

pojedynczych lamp tam gdzie jest linia to poprosił o zgłaszanie.  

 

Dodatkowo poinformował, iż są miejsca w Gminie, gdzie zamontowane lampy lata wstecz są 

własnością gminy budowane ze środków gminy. Przy najbliższym spotkaniu z Prezesem w/w 

spółki podejmie rozmowy o przekazaniu ich w aporcie do spółki. 

 

Wobec braku uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 

14. Zakończenie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 13:25 zamknął obrady 

XXXIII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

Michał Jerczyński 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


